
Obsah čísla

 

Anketa
V blízkosti zastávky metra Rajská zahrada jsme několika obyvatelům naší městské části položili následující otázky:
Jak dlouho žijete v Praze 14? Zajímáte se o její historii a zdejší památky?

Jan Kříž

Bydlím tu deset roků, sleduji, co se tu děje. Z toho, co se udělalo nového, se mi líbí metro, doprava je tu dobrá... A památky? V Kyjích u
rybníka je kostel, v Hloubětíně u hřbitova je taky nějaká stará stavba, ale tam už jsem dlouho nebyl, pohybuju se spíš tady.

Marie Piškytlová

V Praze 14 žiju 21 roků, o minulost se zajímám jen trošku, člověk to v průběhu života opomíjí. V Hloubětíně je kostel, který už dost
pamatuje, zájezdní hospoda, to je taky nějaká památka. Dole v Kyjích, tam byla stará škola a taky kostel, starý už pár století, a potom
statek, kde opravili zdi, to jsou hospodářské budovy snad z 19. století.

Štěpánka Červenková

Miluju Kyje - bývala jsem tu jako dítě o prázdninách, jezdila jsem sem vlastně úplně od malinka, bydlím tu ale od roku 92. Nejvíc ze
všeho se mi líbí kyjský kostelíček, je to taková nádherná dominanta, nevím, jak teď, ale býval krásně nasvícenej, vadí mi tam akorát ta
příliš hlučná silnice. A mimo Kyje? V Hloubětíně se mi vybaví zámeček, v Hostavicích škola, pak se mi líbí dolnopočernický zámek, kde
je krásný park. Tohle všechno - Dolní Počernice, Kyje, Hostavice - miluju.
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